



MAS COLLECTION®

THE LUXURY OF FEELING AT HOME

Locations de demeures d'exception & services hôteliers sur mesure dans les Alpilles
Rentals of outstanding homes & personalized hotel services in the Alpilles



Villa N°40

Saint-Rémy-de-Provence

• Capacité: 22 personnes

Situé à Saint-Rémy-de-Provence, en campagne, cet authentique a été entièrement rénové. Ce sont 600 m² habitables, luxueusement pensés et décorés qui attendent leurs futurs hôtes au cœur d'une nature magnifique, sur un terrain clos et arboré. Ici, chacun vit en toute intimité, et se laisse envahir par la félicité du lieu, pour des vacances en famille ou entre amis.

Ses Atouts :

Une situation privilégiée & de beaux espaces
Sa capacité importante et son dortoir pour 6 pers.

La Bâtisse

Au rez de chaussée, le hall d'entrée dessert d'une part le spacieux et lumineux séjour muni d'une belle cheminée et une superbe cuisine entièrement équipée, donnant sur les terrasses et le jardin. D'autre part, un coin bureau et un salon TV complètement indépendant.

A l'étage, 8 chambres doubles de décoration différente, 6 salles de bain et un dortoir disposant de 6 lits simples. Pièce jeux équipée d'un vidéoprojecteur.

Mas familial et climatisé.

Le Jardin

Le mas est construit dans un parc situé dans la campagne et planté d'oliviers, pins, lavandes et cyprès. Piscine chauffée. Nombreuses terrasses propices à la relaxation, BBQ

Terrain de Padel, pétanque et football, Table de ping pong, jacuzzi.

• Maximum number of guests: 22 people

Located in St Rémy de Provence, in the countryside, this authentic house has been entirely renovated. It is 600 sq.m. of living space, luxuriously designed and decorated, which awaits its future guests in the heart of a magnificent nature. Here, everyone enjoy complete privacy and is invaded by the atmosphere of the place, perfect for holidays between friends and family.

Its Highlights:

- Its location & beautiful spaces,
- Its important capacity and its dormitory for 6 persons.

The main building

- On the ground floor, the entrance hall leads first to a spacious and bright living room with a beautiful fireplace and a superb fully equipped kitchen, overlooking the terraces and the garden.

- On the other hand, an office area and a completely independent TV room.

- On the first and second floor, 8 double rooms with different decoration, 6 bathrooms and a dormitory with 6 single beds. Game room equipped with a video projector.

Family and air-conditioned farmhouse.

The garden

- The house is built in a park located in the countryside and planted with olive trees, pines, lavender and cypress.

- Heated pool, shaded terrace for relaxation, BBQ

- Padel, pétanque and football court, ping pong table, jacuzzi.



8c, Cours de la Bello Estello - 13210 Saint-Rémy-de-Provence - FRANCE

info@mas-collection.com - T +33 (0)6 89 31 36 61

mas-collection.com

